
پورمحمدی:
کره در هر شرایطی   از مذا

باید استقبال کنیم
 شعر که قرار نیست بگوییم؛ حرف ما 

تر از این حرف هاست بالا
مصطفی پورمحمدی، نامزد انتخابات ریاست جمهوری 
در بخشی از برنامه »میزگرد سیاسی« گفت: یک عده برنامه 
می نویسند، یک عده باید اجرا کنند، رئیس جمهور باید اجرا 
کند، وزیر باید اجرا کند، اغلب کسانی که حرف می زنند الحمدلله 
، نویسنده  ، پژوهشگر دانشمند، استاد دانشگاه، تحلیل گر
کارگزاران مجربی نیستند و  و سخنوران خوبی هستند، اما 
، پیچ گوشتی، کلنگ و بیل  دست شان به پیچ، مهره ها، آچار
نخورده است. به نوشته باشگاه خبرنگاران، وی افزود: انسان 
باید در میدان های عمل این سیاست ها را ببیند، بیابد. آقای 
متقی یک موضوع کوچک در یک نقطه خاص مزار شریف 
را گفت، ببینید چقدر بحث و حرف دارد. نمی شود چند تا 
تئوری و مقاله دانشگاه نوشت، باید به میدان رفت و دید چه 
اتفاقاتی می افتد. طبعا مدیران ما باید قدرت اجرای سیاست 
کنش به پرسش فواد  برنامه را داشته باشند. پورمحمدی در وا
ایزدی، کارشناس حاضر در برنامه که گفت: »چهار سال پیش 
در انتخابات ریاست جمهوری جمله ای مشهور شد و برخی 
نامزد های آن سال این جمله را استفاده و تکرار کردند، من این 
جمله را می خوانم و شما پاسخ خود را بدهید، جمله این است: 
»برجام چکی است که باید نقد شود، نظر شما نسبت به این 
جمله چیست؟«، بیان داشت: انتخابات ریاست جمهوری ۳ 

سال پیش برگزار شد.
 ما نمی خواهیم شعر بگوییم

 وی ادامه داد: فرض بگیریم برجام چک بی محل است 
که متاسفانه آمریکایی ها عهدشکن هستند و تاریخ نشان 
داده عهدشکن هستند مگر اینکه با ابزارها، قدرت و یا شرایط 
خاص مانند جنگ جهانی دوم که در مورد ایران شرایط خاص 
بود که آمریکایی ها روس و انگلیس کنار زدند و شرایطی به 
نفع ملت ایران، اما در واقع به نفع ملت خودشان رقم زدند، 
اما آمریکایی ها نشان دادند چنین وضعیتی را دارند. وی 
افزود: حرف من همان حرف قبلی است، ما نمی خواهیم 
شعر بگوییم کسی گفته این چکی است نقد شود یا نقد نشود 
و ما هم بگوییم این چک بی محل است و پشت آن هیچی 
نیست. حرف ما بالاتر از این حرف هاست ما با قدرت، استفاده 
از همه ظرفیت ها، همه بهره برداری از هوش، فتانت، نیرو ها 
و جسارتمان در احقاق حقوق ملت از هیچ حرکتی فروگذار 
کره و رابطه  گر منافع ملی ایجاب می کند باید از مذا نباشیم، ا
در هر شرایطی استقبال کنیم. الان فکر می کنم با گذشته ها 
تفاوت داریم، امروز در موقعیت برجسته قرار داریم، فضای 
بین المللی این را به ما می گوید از این جهت جای نگرانی 
نیست. پورمحمدی ادامه داد: امروز مردان هوشمند نیاز است 
که با قدرت از منافع ملت ایران و آرمان های انقلاب اسلامی 
در همه صحنه ها و مخصوصا صحنه های سخت حضور پیدا 
کرده و دفاع کنند که منافع ما را تامین کنند ما مرد حضور در 
میدان های سخت هستیم برای تامین منافع مردم، شاید 
هم شهید شویم، اما این شهادت ارزش و افتخار دارد و جای 
این است که برای دفاع از ملت و آرمان و اعتقادمان در همه 
صحنه ها با قدرت حضور پیدا کنیم و باورم این است که امکان 
پیروزی هم زیاد داریم البته معنایش این نیست همه جا پیروز 
شویم، شاید جایی هم شکست بخوریم، اما ما مرد بازی در 
میدان های بزرگ هستیم و این را باید تعقیب کنیم. چه چک 
با محل به ما بدهند چه چک بی محل، مرد هستیم چک را نقد 
گر  کنیم حداقل به بازار می رویم و با نرخی آن را نقد می کنیم ا
کسی چکی دست ما داد رها نمی کنیم. مشاهده کردید مالخر ها 
در بازار چک بی اعتبار و بدون پشتوانه را هم با عددی تمام 
می کنند؟ هنر این است که شما از هر امکانی به خوبی استفاده 
کنید و اجازه ندهید منافعت به خطر بیفتد. پورمحمدی افزود: 
برخی افرادی که حرف می زنند، نویسندگان و سخنورهای 
خوبی هستند اما کارگزاران خوبی نیستند و دست شان به آچار 

و پیچ هم نخورده است.

ح کرد:  رحمان قهرمان پور مطر
کره خواهیم داشت  در هر حالتی مذا

یک تحلیلگر مسائل بین الملل در ارزیابی قطعنامه تازه 
تروئیکای اروپا با همکاری آمریکا علیه ایران اظهار داشت: به 
نظر من قطعنامه تازه ای که در شورای حکام و آژانس تصویب 
شد از چند جهت مهم است؛ یکی اینکه اروپا در تصویب این 
قطعنامه پیشقدم شد و ما باید همواره این مساله را در نظر 
داشته باشیم که در ارائه این مدل قطعنامه ها این آمریکا بود 
که تندروی می کرد و اروپا آن را مهار می کرد و شاید بتوان به 
قولی معروف ارجاع داد که در این بازی آمریکا پلیس بد بود 
و اروپا نقش پلیس خوب را داشت، اما این بار مساله برعکس 
شده و همین مساله خود نیز بسیار حائز اهمیت است. 
رحمان قهرمان پور گفت: یعنی باید به این نکته توجه کرد که 
آن اختلافاتی که بین ایران و اروپا پس از جنگ اوکراین به وجود 
آمد حالا آرام آرام خود را علنی کرده و به سطوح بالاتر می رسد 
و اروپا هر چه بیشتر از جانب جنگ اوکراین احساس نگرانی 
بیشتری کند، به همان اندازه مواضع تندتری در برابر ایران 
خواهد داشت. این یعنی مساله اروپا صرفا رابطه دوجانبه با 
ایران نیست. وی در خصوص انتخابات پیش رو و تاثیر آن بر 
گر بخواهیم  تعامل با جهان عنوان کرد: ما در این انتخابات ا
طیف بندی سیاسی را بازشناسی کنیم، یک جناح اصولگرای 
کانی و جلیلی در آن جا می شوند که  تند داریم که آقایان زا
کره هستند و در میانه این لیست نیز آقایان  تقریبا مخالف مذا
قالیباف و پورمحمدی را می توان قرار داد که به نظر مخالف 
کره سخت  کره نیستند، اما اعتقاد دارند باید در روند مذا مذا
کنون خیلی به  گیرانه عمل کرد. البته آقای پورمحمدی تا
کره را مشخص نکرده  وضوح موضع دقیق خود درباره مذا
است. قهرمان پور اذعان کرد: در سوی دیگر این فهرست نیز 
آقای پزشکیان قرار دارد که از همان خط مشی آقای ظریف 
حمایت می کرد. به نظر من هر کسی چه از طیف میانه و چه از 
طیف اصلاح طلبان پیروز انتخابات شود، در هر دو حالت ما 
کره و  کره خواهیم داشت، هر چند ممکن است شکل مذا مذا

کره کنندگان متفاوت باشد.  نوع مذا

در این روزها اخبار  آرمان ملی– یاسمین طالقانی:   
انتخاباتی بیش از هر موضوع دیگری در مرکز توجه ایرانیان 
گهانی  و برخی کشورهای خارجی دیگر است؛ انتخاباتی که نا
بود و سیاسیون و مسئولان کشور تصور برگزاری زودهنگام 
انتخابات را نداشتند. البته برخی شخصیت ها همیشه برای 
حضور در انتخابات ها آمادگی دارند که جلیلی از آن جمله این 
افراد است و پیش از این، محسن رضایی چنین وضعیتی را 
داشت اما مدتی است که دیگر تمایلی برای کاندیدا شدن 
ندارد. جلیلی ۲۱ اردیبهشت ۱۳۹۲ و در آخرین روز ثبت نام 
انتخابات ریاست جمهوری ایران با حضور در وزارت کشور 
ثبت نام کرد و تایید صلاحیت شد. در آن سال روحانی و 
قالیباف با آرایی که اخذ کرده بودند، جلیلی را در رتبه سوم 
قرار دادند. 4 سال بعد یعنی در سال ۹6 تصور می شد که 
کاندیدا شود که نشد و در بیانیه ای اعلام کرد: »با تمرکز ویژه 
بر »موضوعیت« انتخابات و نه صرفا طریقیت آن برای کسب 
قدرت، در این فرایند فعالانه حضور خواهم داشت.« وی سال 
۱400 هم ثبت نام کرد اما به نفع سیدابراهیم رئیسی انصراف 
داد. در نهایت جلیلی ۱0 خرداد ۱40۳ با حضور در وزارت کشور 
برای انتخابات ریاست جمهوری دوره چهاردهم ثبت  نام کرد 

و در ۲0 خرداد صلاحیتش احراز شد.
 جلیلی می بازد، انصراف نمی دهد 

 جلیلی در سال ۹۲ که رقیب غیراصولگرا داشت، شکست 
خورد، در انتخابات ۱400 انصراف داد و برای انتخابات 8 تیر 
هنوز انصراف نداده است اما همگان می دانند شرکت همزمان 
کنون تلاش  او و قالیباف به ضرر هر دو کاندیداست بنابراین ا
زیادی میان قالیباف و جلیلی برای راضی کردن دیگری به 
انصراف جریان دارد و نکته قابل تامل اینجاست که در این 
رقابت هم طیف بودنشان فراموش شده است چنانکه  جلیلی 
خطاب به قالیباف نوشته است: »مقام ریاست جمهوری 
مقام اجرا به معنای پیمانکاری نیست، جایگاه تشخیص و 
تصمیم است.« قالیباف هم کم نیاورد و سخنگوی او یعنی 
نیکزاد کنایه ای را روانه جلیلی کرد: »چشم بر هم بگذارید 
انتخابات تمام و نتیجه آن اعلام می شود، اما بدانیم که امروز 
گر موشک نقطه زن داریم کسانی بوده اند که از خودشان  ا
مایه گذاشته اند.« همچنین برخی سایت ها چنین تحلیل 
که  کنایه تند جلیلی به قالیباف نشان می دهد  که  کردند 
فشار ها برای کناره گیری جلیلی به سود قالیباف شدت یافته 
و متحمل است که نتایج برخی از نظرسنجی ها را مقابل او 

بگذارند و از وی بخواهند که کنار برود. 
 تخلف مالیاتی؟

 علاوه بر این در روزهای اخیر ادعاهای قابل تاملی درباره 
ح می شود، مانند آنچه در »عصرایران« انتشار  جلیلی مطر
یافت و چنین است: »سیاوش غیبی پور کارشناس مالیاتی 
گفت: بیش از دو هزار و ۳00 واریزی به مبلغ یک میلیارد و 

۱۲8 میلیون تومان؛ اتفاقی است که در ساعات اخیر و پس از 
درخواست برای دریافت کمک های مالی به حساب بانکی 
متعلق به ستاد انتخاباتی سعید جلیلی رقم خورده است. 
در قانون مالیاتی، موضوعی به نام درآمد اتفاقی داریم؛ یعنی 
وجهی به حساب شخص واریز شود بدون اینکه ما به ازایی 
خ مالیات این نوع  داشته باشد؛ این در شرایطی است که نر
واریزی به حساب بانکی مشخص است و باید پرداخت 
خ این مالیات بر اساس ماده ۱۳۱ محاسبه می شود  شود. نر
خ ۲0 درصد است و از این  و تا مبلغ 400 میلیون تومان به نر
خ ۲۵ درصد برای مالیات ستانی در نظر گرفته  رقم به بالا، نر
می شود. بانک عامل نباید اجازه چنین اتفاقی را می داد تا 
هرکس هر چقدر می خواهد به این حساب پول واریز کند؛ 
معتقدم مدعی العموم می تواند با بانک عامل برخورد کند 
و بگوید که مجوز دریافت چنین مبالغی در حساب شخص 
؟ بانک باید از ستاد انتخابات و وزارت  وجود دارد یا خیر
کرده باشد تا امکان جمع آوری این  کشور مجوز دریافت 
حجم از پول فراهم شود و الان می تواند پول را از حساب 
ج نکند تا تعیین تکلیف شود. به نظر می رسد سیاست  خار
قالیباف همانند همیشه سکوت است و منتظر می ماند تا در 
زمانی به موضع گیری بپردازد که مطمئن شود اظهاراتش در 
گر جلیلی و قالیباف  کناررفتن جلیلی موثر است. در نهایت ا
با یکدیگر رقابت کنند، آرای آنها نصف می شود، درحالی که 
گر یکی شان  آرای پزشکیان یکدست و کامل برای اوست و ا
پوششی باشد برای دیگری، آرای آنها هم یکدست شده و 

احتمالا انتخابات به دور دوم می رود. 

 پیش بینی محمد هاشمی از سرانجام کار
 محمد هاشمی، فعال سیاسی اصولگرا چنین می گوید: »در 
این دوره اصلاح طلبان یک گزینه دارند که به نظر بنده فضا برای 
یک دستی را ایجاد می کند اما در طرف مقابل ۵ گزینه وجود دارد 
که به جز سعید جلیلی و محمدباقر قالیباف مابقی پوششی 
گر جلیلی  هستند و در گذشته هم، همین نقش را ایفا کردند. ا
و قالیباف با یکدیگر رقابت کنند، آرای آنها نصف می شود، 
گر  درحالی که آرای پزشکیان یکدست و کامل برای اوست و ا
یکی شان پوششی باشد برای دیگری، آرای آنها هم یکدست 
شده و احتمالا انتخابات به دور دوم می رود.« سیدحسین 
نقوی حسینی، فعال سیاسی اصولگرا، به خبرگزاری خبرآنلاین 
اظهارکرد: »بین آقایان پزشکیان، قالیباف و جلیلی یک رقابت 
سه جانبه شکل خواهد گرفت.« وی ادامه داد: »قالیباف بر 
این باور است که یکبار این ایثار را انجام داده و در سال ۹6 
برای موفقیت اصولگرایان کنار رفته و خود را فدا کرده است، 
حال توقع دارد اصولگرایان و طیف دولت جبران کند و به 
کنش به اینکه »این روزها بحث  سمت او حرکت کند.« وی در وا
کناره گیری برخی کاندیداها مطرح است، این امکان وجود دارد 
که مثلا آقای جلیلی بخواهد به نفع آقای قالیباف کنار رود یا 
ائتلافی بین اصولگرایان شکل بگیرد که رقابت دو قطبی شود؟« 
تصریح کرد: من بعید می دانم که همچین ائتلافی شکل بگیرد. 
کانی یا قاضی زاده هاشمی  بین  شاید آقای پورمحمدی یا زا
اصولگرایان به نفع کاندیدای خودشان کنار بروند اما رقابت 
میان این ۳ قطب جدی خواهد شد، آقای جلیلی و قالیباف 

حتما در صحنه می مانند و آقای پزشکیان هم هست. 
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 گزارش »آرمان ملی« از احتمال انصراف نامزدهای اصولگرا 

بهانصرافبهنفعدیگرینشدهاند هنوزحاضر
ح کرد:توقع قالیباف از اصولگرایان               نقوی حسینی: هر دو در صحنه می مانند    هاشمی مطر

 آرمان ملی- سهیل ثابت: چندی پیش بود که پس 
از تحرکات و شیطنت های غربی ها در خصوص برنامه 
انس بین المللی انرژی  هسته ای ایران و فشار به آژ
اتمی  و همچنین شورای حکام برای برخورد سخت تر 
با ایران تروئیکای اروپایی پیش نویس قطعنامه ای را 
گر ایران  به  شورای حکام ارائه کردند که به قول خود ا
با آژانس همکاری نکند شورای حکام قطعنامه ای را 
علیه فعالیت های هسته ای ایران صادر کند. در همین 
راستا نیز پس از فشارهای اروپایی  ها بر ایران و گزارش نه 
چندان مثبت آژانس علیه ایران قطعنامه پیشنهادی 
سه کشور اروپایی عضو برجام درباره برنامه هسته ای 
ایران ۱6 خردادماه با ۲0 رأی موافق، ۲ رأی مخالف و ۱۲ 
رأی ممتنع در شورای حکام آژانس بین المللی انرژی 

اتمی  تصویب شد. قطعنامه ای که به گفته دیپلمات های 
غربی؛ اروپایی ها از ایران خواسته اند تا درباره ذرات اورانیوم 
کشف شده در ۲ سایت توضیح دهد، همکاری با آژانس را بهبود 
ببخشد و از تصمیم خود برای لغو انتصاب بازرسان باتجربه 
آژانس بازگردد. قطعنامه ای که این بار بر خلاف دوره های 
پیشین اروپایی ها خیلی مصرانه و پیگیرتر از آمریکا دنبال آن 
بودند. این در حالی است که همه کارشناسان و تحلیلگران 
این قطعنامه را کاملا سیاسی دانسته اند و معتقدند که اروپا 
با این قطعنامه درصدد فشار بیشتر بر تهران است. چه اینکه 
درست ۲ روز بعد نیز تروئیکای اروپایی در ادامه اتهام زنی ها 
به ایران، طی  نامه ای به شورای امنیت سازمان ملل مدعی 
نقض تعهدات ایران در توافق هسته ای شدند؛ اقدامی که 
دیپلمات ها، مدعی شدند اروپا با هدف فشارآوردن به ایران 
برای حل وفصل دیپلماتیک این مساله و پرهیز از اعمال 
گر  دوباره تحریم های سازمان ملل دنبال می کند. جالب اینکه ا
به واقع بخواهیم به دنبال مقصرین عدم احیا، اجرای درست 
و تعهدات طرفین در برجام باشیم اتفاقا نوک پیکان به سمت 
خود اروپایی ها بازمی گردد که پس از خروج آمریکا از برجام آنها 
نیز به تعهدات خود عمل نکرده و از تحریم های آمریکا پیروی 
کردند. لذا  این حق طبیعی ایران بوده که طبق مواد ۲6 و ۳6 
برجام از تعهدات خود عقب بنشیند و در شرایطی که فضای 
کم نیست بر مبنای  سازنده ای بر روابط ایران و غربی ها حا
تصمیمات و رویکردهای خود اقدام و عمل کند. ایران همواره 
با آژانس نیز روابط خوب و سازنده  ای داشته است و به تعهدات 
و وظایف خود عمل کرده اما جایی که آژانس بخواهد به رغم 
روابط سازنده و مطلوب با تهران تحت فشار تروئیکای اروپا 
و آمریکا گزارش های ضد ایرانی ارائه کند و شورای حکام نیز 

بر همین مبنا علیه ایران قطعنامه صادر کند تبعا ایران نیز از 
اینگونه همکاری استنکاف ورزیده و پاسخ مناسب و متناسب 
خود را خواهد داد. چنانکه پس از صدور قطعنامه ناصر 
کنش به  کنعانی،سخنگوی وزارت امور خارجه در نخستین وا
این مساله اظهار کرد: »اقداماتی چون قطعنامه علیه ایران 
از وجاهت قانونی و از منطق سیاسی قابل پذیرش برخوردار 
نیست و طرف های اروپایی به جای اتهام زنی علیه ایران باید 
متوجه مسئولیت های خود در ارتباط با وضع جاری باشند و به 
مسئولیت های خود عمل کنند.« لذا آنچه مسلم است به نظر 
می رسد که اروپایی ها درصدد آن هستند تا در سناریویی گام 
به گام با فشار بر ایران و محدودسازی تهران تا چند ماه آینده 
، امتیازگیری و در نهایت تلاش برای  شرایط را برای فشار بیشتر

اجرای مکانیسم ماشه فراهم کنند.
  گزارش تازه آژانس

انس بین المللی انرژی  گروسی، مدیرکل آژ اخیرا رافائل 
اتمی گزارش تازه ای در خصوص فعالیت های هسته ای ایران به 
اعضای شورای حکام  ارائه کرده  که در آن از تصمیم ایران برای 
افزایش ظرفیت تولید اورانیوم غنی شده در دو سایت نطنز و 
فردو خبر داده است. در این گزارش ادعا شده است؛ ایران به 
سرعت دو آبشار یا خوشه دیگر از سانتریفیوژ های غنی سازی 
اورانیوم را در سایت فردو نصب کرده و کار روی نصب آبشار های 
بیشتر در سایر سایت های غنی سازی را آغاز کرده است. در 
این گزارش آمده است: در ۹ و ۱0 ژوئن ایران به آژانس اطلاع 
 »-6IR« داد که هشت آبشار هر کدام حاوی ۱۷4 سانتریفیوژ
را در واحدFFEP ۱«« ) کارخانه غنی سازی سوخت فردو( طی 
سه تا چهار هفته آینده نصب خواهد شد. گزارش یادشده 
می افزاید که »آژانس بین المللی انرژی اتمی نصب دو آبشار از 
سانتریفیوژ های نوع »6IR-« را در سایت فردو راستی آزمایی 

کرده و چهار آبشار دیگر در دست اجراست.« جالب 
انس  اینکه  ایران همواره خواستار تعامل مثبت با آژ
بوده و تلاش داشته تا همه چیز شفاف پیش برود. اما 
انس تحت تاثیر آمریکا و اروپا خواسته هایی  اینکه آژ
زیاده خواهانه و غیر اصولی از ایران داشته باشد نباید 
منتظر همکاری ایران در این خصوص بماند. چرا که 
ایران همواره بر مبنای سیاست همکاری متقابل پیش 
انس، شورای حکام، یا  گر آژ رفته است حال اینکه ا
غربی ها فکر می کنند که می توانند با فشار و زور ایران را 
وادار به اجرای آنچه می خواهند کنند به نظر در اشتباه 
کرده زیر بار فشار  که ایران بارها ثابت  هستند، چرا 

غربی ها نخواهد رفت.
کنش آمریکا به گزارش آژانس  وا

سخنگوی وزارت امور خارجه آمریکا در بیانیه ای گفت: ایران 
باید بدون تاخیر بیشتر با آژانس برای اجرای کامل تعهدات 
پادمان الزام آور قانونی خود همکاری کند. متیو میلر مدعی 
شد: این گزارش نشان داد که ایران قصد دارد به گسترش 
برنامه هسته ای خود به روش هایی که هدف صلح آمیزی 
ندارد، ادامه دهد. وی افزود: ما در هماهنگی نزدیک با شرکا و 
متحدان خود باقی می مانیم و آماده هستیم در صورت ادامه 
همکاری نداشتن ایران با این آژانس، به افزایش فشار بر تهران 

ادامه دهیم.
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سران »گروه ۷«  ایران را به پیشبرد برنامه هسته ای نظامی  و 
همچنین تلاش برای ارسال موشک بالستیک به روسیه متهم 
کرده و در بیانیه ای، هشدار دادند که تحریم های بیشتری 
را علیه تهران وضع خواهند کرد. رهبران گروه هفت بدون 
اشاره به بی تعهدی خود درقبال توافق هسته ای، از ایران 
خواستند فعالیت های غنی سازی هسته ای خود را متوقف 
کند و هشدار دادند که تحریم های تازه ای را علیه تهران وضع 
خواهند کرد. گروه هفت با طرح این ادعا که اقدامات هسته ای 
کنونی ایران توجیه غیرنظامی ندارد، هشدار دادند در صورت 
ادامه  یافتن برنامه هسته ای ایران یا انتقال موشک های 
بالستیک به روسیه، اقدامات جدیدی علیه تهران اتخاذ 
که به رویت  کرد. بر اساس پیش نویس یک سند  خواهند 
خبرگزاری رویترز رسیده، سران کشورهای گروه هفت در بیانیه 
خود از تهران خواسته اند آز آن چه تشدید تنش ها در حوزه 
هسته ای خوانده اند، دست برداشته و غنی سازی اورانیوم را 
 متوقف کند، اقدامی که به ادعای آن ها هیچ توجیه غیرنظامی  

معتبری ندارد.

»آرمان ملی« مواجهه ایران با غرب و قطعنامه شورای حکام را بررسی می کند

 قاطع و سازنده؛ مبتنی بر منافع ملی
   مدیرکل آژانس: ایران افزایش غنی سازی اورانیوم را آغاز کرده است              آمریکا: ایران با آژانس همکاری نکند به افزایش فشار بر تهران ادامه می دهیم

یهویی دم انتخابات صورت گرفت
له   ساخت و ساز در پارک لا

منتفی و پروژه قیطریه بررسی 

  روزهای کمی تا برگزاری انتخابات 
ریاست جمهوری باقی مانده و قابل 
دستگاه ها  از  برخی  که  است  تامل 
ریاست  کاندیدای  مسئول شان  که 
گاه تغییر رویه داده  جمهوری است به نا
و از اجرای برنامه هایی که موجب انتقاد 
جامعه شده بود؛ خودداری می کنند. 
رئیس کمیسیون شهرسازی و معماری 
شهر تهران درباره نتیجه بررسی ساخت 
له و قیطریه در  و ساز در بوستان های لا
این کمیسیون توضیحاتی ارائه کرد.  از 
گذشته ایده ساخت یک  اواخر سال 
مسجد در بوستان قیطریه رسانه ای 
شد، موضوعی که در ماه های ابتدایی 
سالجاری یکی از داغ ترین موضوعات 
تصمیم  این  گرچه  ا و  بود  شهری 
شهرداری تهران مخالفان زیادی داشت 
اما با اظهارنظرهای مختلف اعضای 
شورای شهر نیز مواجه شده بود، از 
جمله اظهارات مهدی چمران، رئیس 
شورای شهر تهران مبنی براینکه »برای 
ساخت این مسجد در پارک قیطریه 
و هر  یک درخت هم قطع نمی شود 
کرد را بیاورید،  که درختی قطع  کسی 
نیز  نهایت  در  کنیم.«  قطع  را  پایش 
شورای  دیگر  عضو  عباسی،  مهدی 
کمیسیون شهرسازی و  شهر و رئیس 
معماری شورای شهر تهران از ورود این 
کمیسیون تخصصی به ساخت و ساز 
در پارک قیطریه خبرداد، اما موضوع 
ساخت و ساز در پارک های تهران فقط 
منحصر به پارک قیطریه نبود و ساخت 
و ساز در برخی از پارک های شهر تهران 
ح شده  له نیز مطر از جمله بوستان لا
که موضوع  بود  اردیبهشت ماه  و در 
دیوارکشی در پارک و احتمال ساخت 
له نیز  و ساز در این بخش از پارک لا
که با ورود شورای شهر  خبرساز شد 
تهران ادامه هر گونه عملیات ساخت و 
ساز در بخش حصارکشی شده در پارک 
له در جنب ساختمان آتش نشانی  لا
در این پارک متوقف و قرار شد این 
تخصصی  کمیسیون  در  نیز  موضوع 
شهرسازی و معماری شورای شهر تهران 
گیرد. »جعفربندی  مورد بررسی قرار 
شربیانی« عضو کمیسیون شهرسازی 
شورای شهر تهران درباره توقف ساخت 
له و بررسی این موضوع  و ساز در پارک لا
در شورای شهر در گفت وگو با »ایلنا« 
داده  قول  شهرداری  اینکه  بیان  با 
است که فعلا ساخت و سازی در این 
اظهارکرد:  باشد،  نداشته  محدوده 
»حفظ فضای سبز شهر تهران موضوع 
مهمی است و هرگونه ساخت و سازی 
که منجر به قطع درختان شود با هر 
عنوانی اتفاق بدی است. نکته بعدی 
که در اقصی نقاط  اینکه سرانه هایی 
شهر وجود دارد، باید به لحاظ اهمیت 
و ضرورت سنجیده شود و بررسی شود 
که آیا الان در حال حاضر این امکانات را 
نیاز داریم یا خیر؟ یا می شود برای دوری 
کثریت  از یک بحران یا عدم رضایت ا
این  ایجاد  برای  را  جایگزینی  مردم، 
امکانات در مجاورت آن نقطه داشت 
گر جای جایگزین بود از آن استفاده  و ا
شدن  نهایی  خصوص  در  شود.« 
وضعیت ساخت و ساز در پارک های 
تهران به ویژه بوستان قیطریه و بوستان 
له و سرانجام بررسی این موضوعات  لا
کمیسیون تخصصی شهرسازی و  در 
معماری شورای شهر تهران  با مهدی 
عباسی، عضو شورای شهر اسلامی شهر 
تخصصی  کمیسیون  رئیس  و  تهران 
شهر  شورای  معماری  و  شهرسازی 
عباسی«  »مهدی  کردیم.  گفت وگو 
درخصوص سرانجام ساخت و ساز در 
کمیسیون  له و نتیجه بررسی  پارک لا
درباره احداث بنا در این پارک گفت: 
ساخت  هیچ  شد  قرار  له  لا پارک  در 
وسازی صورت نگیرد و این موضوع 
به صورت کامل منتفی شد. وی درباره 
ساخت مسجد در پارک قیطریه افزود: 
در پارک قیطریه هم قرار شد طرحی در 
مساحت نهایت ۲00 متر در یک طبقه 
شهرسازی  و  معماری  کمیسیون  به 
شورا ارائه دهند تا در مورد آن بررسی 
شده و در نهایت براساس آن به نتیجه 
کمیسیون  رئیس  برسیم.  مشخصی 
معماری و شهرسازی شورای شهر تهران 
خاطرنشان کرد: فعلا ساخت و سازی 
که خارج از ضابطه است، نباید در هیچ 

پارک و بوستانی اتفاق بیفتد.


